

Certificate of appointment

Royal Canadian Ge Mounted Police du	ndarmerie roy Canada	ale
CERTIFICATE OF APPOINTMENT / DESK	MATION	CERTIFICAT DE NOMINATION / DÉSIGNATI
	42848 DHITLLON	, Baltej Singh
	North Sec	
MEMBER		MEMBE
Pursulati to a categation of authority by the Correcteburser of the Royal Chandles Mounted Pallos and under paragraph FULID) of the Royal Consider Mounted Pallos July 1 have this day equipment ploa.		Contornément aux pouvoirs délégate our le Contrassance de la Gernémente repéte du Cenede ai se rents de l'aliné l'[1] () de la Loi sur la Gendamente royale du Carvelle, je réus nomme par les présonants:
Gapter Hamber Hamber Higher	Ovitor Nevoe Stending and	Stecks Constate Marks Mertire splicie
SUPERBUMENATY SPECIAL CONSTABLE Paramet in a deliquitie of authority to the Commissionner of the Royal Execution Manufact Police and under perspection 711(5) of the Royal Caladian Manufac Police Act. I State this say appointed you Supermanusty Special Constable for		Conformiered sue poertes délégale par le Correlissare de la Gendannie royale de Conacte et en verte de l'alle (TO) et le la Carata, pe mos correre Gendannie spécial sursannie des par une correre Gendanne aplicial sursanniè des pour une
a pelod startig or		person se mander débutem le
		at as familiary is
PEACE OFFICES		ASENT DE LA PAIK
Paracent to a delegation of authority by the Commissioner of the Royal Canadian Meanard Palice and under paragraph PUILIS of the Royal Canadian Meanard Palice Asia, I have this day designated you.		Continendment sex poundre éléliquée par la Commissaire de la Spedamente royale du Canada et en vertu de l'atria (1) (s) de la Lo aut la Cendamente royale du Canada. Je voix élélique par les présentes:
	TE Pleace Of Agent so	prot.
BRUKO DELVAR		
41 8		en w
REGINA, SASKATCHEMAN by I who mame I got I front to nom y	late grace	90-11-22 Marca
	the pase	Charles

IDENTIFIER 2020_01_002_024

ARTISTDhillon, Baltej Singh